
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 4. dubna 2006 

 

Přítomni: 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Ing. Oldřich Kadlec (zástupce ředitele školy) - kadlec@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

Ing. Luboš Stejskal (zástupce zástupce ředitele školy pro SOŠ) – stejskal@gymnsostelc.cz 

RNDr. Stanislav Máca (zástupce ped. sboru GOB) – maca@gymnsostelc.cz 

Mgr. Radek Kopečný (zástupce ped. sboru GOB) – kopecny@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Lubomír Nerad (zástupce rodičů) – nerad.stav@ji.cz 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

 

Program: 

 

1. Zahájení schůzky a informace o přijímacím řízení – Mgr. J. Sedláček, ředitel školy: 

- po uzávěrce přihlášek na GOB a SOŠ bylo pouze 11 zájemců o studium oboru pedagogické lyceum, z 

toho pouze 8 s lepším prospěchem, proto bylo rozhodnuto tento obor ve školním roce 2006/07 

neotvírat. Rodičům přihlášených žáků bylo toto rozhodnutí sděleno s možností převést do 25. 3. 

přihlášky na otevírané obory (vyšší gymnázium a podnikání a služby). Přesto zástupci kraje na poradě 

31. 3. 2006 doporučili lyceum otevřít. Na další poradě na kraji dne 3. dubna za účasti Mgr. Sedláčka a 

Ing. Kadlece definitivně rozhodnuto otevřít ve školním roce 2006/07 1 třídu vyššího gymnázia a 2 

třídy oboru podnikání a služby. Lyceum se pro tento školní rok neotevře. 

 

2. Diskuse: 

Vyjádření Ing. Kadlece, zástupce ředitele: 

- uplatnění absolventů SOŠ je stále dobré, při snižování počtu tříd na odloučeném pracovišti SOŠ 

nutně nastanou problémy se zajištěním výuky, suplování atd. při úbytku žáků a učitelů, problémem 

může být i odchod odborníků ze školy 



Mgr. Sedláček: 

- doporučení na dalším zasedání ŠR se k problému budoucnosti oborů na GOB a SOŠ znovu vrátit a 

prodiskutovat strategii, jak postupovat dál 

Mgr. Fabeš, starosta obce: 

- stávající řešení je rozumné, obec školu podpoří a výhledově bude usilovat o vyřešení problému dvou 

pracovišť GOB a SOŠ. Ideální by bylo, kdyby obě školy měly jedno společné pracoviště. Nejdříve se 

musí ale vyřešit prostory pro ZŠ III. 

- doporučení zvážit náplň lycea a zlepšit komunikaci mezi všemi zúčastněnými 

Dotaz E. Cupákové a odpověď Mgr. Sedláčka 

- otázka akreditace oboru pedagogické lyceum 

- 2 roky, proto nutné tento obor otevřít nejpozději ve školním roce 2007/08 

Mgr. Fabeš, Ing. Nosek a Ing. Kadlec: 

- kraj by měl mít větší zájem o fungování sloučené školy, měl by mít svého zástupce i v ŠR (ve stávající 

ŠR jsou jen zástupci města) 

- doporučení Mgr. Fabeše pozvat na příští zasedání ŠR zástupce kraje, aby seznámil zúčastněné s 

koncepcí školství a vizemi kraje v oblasti školství do budoucna 

Mgr. Sedláček: 

- letos nebude na vyšší gymnázium přijato 21 žáků, obavy z poklesu zájmu v budoucnosti 

- je třeba připravit kritéria pro přijímací zkoušky – umožnit studentům, kteří složí přijímací zkoušky na 

vyšší gymnázium a nebudou přijati, přestoupit na obor podnikání a služby 

 

 

Zapsala: Věra Zadinová 


